

24 November 2021

Dear Parents,

Carmel Secondary School

The 6th Incorporated Management Committee Parent Manager Election Results

We are pleased to inform you of the successful completion of the 6th Incorporated Management Committee Parent Manager Election on 23 November 2021, and with parents and teachers witnessing the counting of votes, the results are as follows:

Candidate 2 **Cheung Wai Hung** has been elected as Parent Manager

Candidate 1 **Chan Tsun Ming** has been elected as Alternate Parent Manager

Enquiries about the Parent Manager Election results can be made by phone (2714 8606) or through writing to Ms. Ng Miu Yee, Chairperson of the Appeal Panel, on or before 1 December 2021 (Wednesday).

Yours faithfully,

Parent-Teacher Association
Carmel Secondary School



家教會通告 P2109 號

敬啟者：

迦密中學
第六屆法團校董會家長校董選舉投票結果

本校第六屆法團校董會家長校董選舉已於二零二一年十一月廿三日順利完成，當日在家長及教師代表見證下進行點票，選舉結果如下：

2 號參選人 **張偉雄** 當選為家長校董，

1 號參選人 **陳俊銘** 當選為替代家長校董。

如對家長校董選舉結果有任何查詢，歡迎於二零二一年十二月一日(星期三)或以前，致電 (2714 8606)或以書面方式向上訴委員會主席伍妙儀校長提出。

此致

貴家長台照

迦密中學家長教師會

謹啟

二零二一年十一月二十四日